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ilmiy va ishlab chiqarish sohasidagi integratsiyasi”  

ilmiy-amaliy anjumani 

 

Anjumanning maqsadi: Anjuman kimyo, biologiya, ekologiya, kimyo sanoati va texnologiyasi ilmiy 

yo‘nalishi bilan bog‘liq bo‘lib, sun’iy intellekt texnologiyalarini rivojlantirish, ishlab chiqish hamda 

sohalarga tadbiq etish, shuningdek respublikamizda ushbu yo‘nalishlarda olib borilayotgan ishlar bo‘yicha 

o‘zaro fikir almashish hamda yosh olim, magistrant, doktorant va mutaxassilarning ilmiy-tadqiqot 

ishlarining sifati va samaradorligini oshirish hisoblanib, ushbu tadbirda respublika yosh tadqiqotchilarning 

tajribalari o‘rganiladi, muhokama etiladi va ilg‘or fizik-kimyoviy tadqiqot usullaridan va 

texnologiyalardan foydalanish bo‘yicha tavsiyalar yaratiladi hamda ishlab chiqishni rivojlantirish nazarda 

tutilgan bo‘lib, Respublikamizdagi ishlab chiqarish korxona va tashkilotlarida joriy etish bo‘yicha 

muammolar va ularning yechimlari bo‘yicha xulosa hamda takliflar tayyorlash.  

Shuningdek, O‘zbekiston Milliy universiteti, kimyo fakulteti Ilmiy Kengashining taklifiga binoan 

to‘plamga fakultet kafedralarida ilmiy izlanishlar olib borayotgan yosh olimlar (magistrlar) ning 

materiallari ham kiritildi.  

Anjuman materiallaridan professor-o‘qituvchilar, yosh olimlar, magistrantlar, talabalar, sohalar bo‘yicha 

ishlab chiqaruvchi tashkilotlar xodimlari foydalanishlari mumkin. 

 

 

Ma’sul muharrir: I.A.Xudoynazarov 

 

Tahrir xay’ati: A.X.Xaitbayev, I.A.Xudoynazarov, H.S.Toshov, M.G‘.Mahkamov, I.Sh.Yuldashev, 

U.R.Tog‘ayev, M.T.Shokirov, D.A.Mansurov, B.D.Raxmonov. 

 

Texnik muharrir: Toshov H.S., M.T.Shokirov, D.A.Mansurov 

 

To‘plamda keltirilgan materiallarning mazmuniga va ma’lumotlarga mualliflarning o‘zlari ma’suldirlar. 

 

O‘zbekiston Milliy universiteti, Toshkent, 2023 
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Научно-практическая конференция с международным участием 

«Интеграция современных физико-химических методов исследования 

в области науки и производства» 

 

Цель конференции: Конференция связана с научным направлением химии, биологии, 

экологии, химической промышленности и технологий, разработкой, освоением и применением 

технологий искусственного интеллекта в областях, а также обменом идеями по проведенным работам. 

в этих направлениях в нашей республике, а также молодых ученых, магистрантов, докторантов и 

повышения качества и эффективности научно-исследовательской работы специалистов, на этом 

мероприятии будет изучен и обсужден опыт молодых исследователей республики, а также даны 

рекомендации. по использованию передовых физико-химических методов и технологий 

исследований, а также предусматривается развитие разработок по подготовке заключений и 

предложений по проблемам и их решению. 

Также по предложению Ученого совета химического факультета Национального университета 

Узбекистана в сборник включены материалы молодых ученых (магистров), проводящих научные 

исследования на кафедрах факультета. 

Материалы конференции могут быть использованы профессорами, молодыми учеными, 

аспирантами, студентами, работниками производственных организаций. 

 

 

Ответственный редактор: Худойназаров И.А. 

 

Редакционная коллегия: Хаитбаев А.Х., Худойназаров И.А., Тошов Х.С., Махкамов М.Г., 

Юлдашев И.Ш., Тогаев У.Р., Шокиров М.Т., Мансуров Д.А., Рахманов Б.Д. 

Технический редактор: Ташов Х.С., Шокиров М.Т., Мансуров Д.А. 

 

Авторы сами несут ответственность за содержание и информативность материалов, 

представленных в сборнике. 

 

Национальный университет Узбекистана, г. Ташкент, 2023 г.
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STUDY OF MORPHOLOGICAL CHANGES OF CORN STARCH DURING OXIDATION 

WITH ATOMIC FORCE MICROSCOPY METHOD 

 

M.S. Sharipov, D.M. Tillayeva, S.A. Abdujalilova 

Bukhara state university, Bukhara,  m.s.sharipov@buxdu.uz  

 

Oxidized starches are used in the paper and cardboard industry to increase paper resistance. 

Oxidized starch also promotes viscosity reduction, generates higher stability, increased clarity, 

improved adhesion properties, and has a better ability to form clear, continuous, and homogeneous 

films which have less tendency to shrink and crack [1,2]. When considering the film forming ability, 

besides the advantages of oxidized starches, due to their strong hydrophilic nature related with the 

presence of carboxyl groups, the films made with them are more soluble in water when compared with 

those made with the unmodified parent starches.    

The purpose of the study is to study surface changes in starch morphology during oxidation. For 

this purpose, films were dried from aqueous solutions of starch components of different mass ratios. 

The morphology of the starch films was studied using the method of atomic force microscopy was 

used using an AFM Agilent 5500 Instrument (USA) at 22°C. We used silicon cantilevers with a 

hardness of 9.5 N/m and a frequency of 145 kHz. The investigations of AFM results are shown in 

Figure. 

 
Fig. AFM image of oxidized corn starch and histogram of particle distribution in the matrix 

 

The results of the microscopic study show that nonspherical nanoparticles with an average size 

of approximately ≤450 nm are formed in the starch components under the selected synthesis 

conditions, regardless of the ratio of the initial macromolecules, and their distribution is unimodal. It 

should be noted that starch-based nanoparticles are formed in the same size range of 270÷450 nm, and 

the particles are relatively evenly distributed on the surface of the polymer matrix. 
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